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Tid: 11 januari 2022 kl. 1800-2000. Plats: Digitalt möte via Zoom 

Mötet föregicks av en föreläsning 18.00-18:55 benämnd ”Mat och dess inverkan på vår hälsa och miljö” 

hållet av David Stenholz, specialistläkare i onkologi med intresse för näringslära och mat samt grundare 

av organisationen Läkare för Framtiden. Det genomfördes digitalt via Teams med ca 30 deltagare. 

 

Närvarande vid styrelsemötet: 

 Pehr Lind, Lars Ljungdahl, Anne Kawecki, Mats Johansson, Alenka Jejcic, Veronica Grahn 

 och Kerstin Karlsson 

1. Mötets öppnande 
Pehr öppnade mötet.  

2. Godkännande av dagordningen 
Dagordningen godkändes. 

3. Val av ordförande, sekreterare och justerare för mötet 
Pehr utsågs till ordförande och Anne till sekreterare. Som justerare utsågs Lars och Alenka. 

4. Formalia 
Genomgång av föregående protokoll. En ändring angående vilka som vill vara kvar i styrelsen noteras. 
Alenka erbjuder sig kvarstå. Valberedningen är informerad om detta.  

5. Inkommen 
Fysisk post: Ingen inkommen 

Email: Ingen remiss har kommit in.  

Ett email från naturskyddsföreningen på länsnivå har kommit in med information om att en 
medlemsenkät snart skickas ut. 

6. Ekonomi 
Bokslut: Vi hade drygt 40 kkr vid årsskiftet. Återbäringen för kommande år är ca 32.000 kr. 

Veronika kom med förslaget att skicka kommande program bara med epost.  

Motargumenten var att alla medlemmar inte har dator och vi har inte korrekt email-adress till alla. 

Däremot skulle de som vill och anmäler det kunna få programmet bara via epost. Information om detta 
skulle i så fall stå på nästa programutskick och på hemsidan. För att detta ska fungera måste en spärr för 
Postalt läggas in i medlemsregistret. 

Vi beslutade att ta upp frågan på nästa möte under övriga frågor. 

7. Remisser 

Södertälje 

Ingen inkommen eller skickad. 

Nykvarn 

Ingen inkommen 

Längre fram ska vi skriva till de nya miljöansvariga i kommunen och fråga om hur det går med att ta fram 
den nya vatten-planen som ska gälla år 2022 till 2026. Den som har ansvar för vattenplanen inbjuds in 
till junimötet. 
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8. Genomförda aktiviteter 
Inga genomförda. 

9. Kommande aktiviteter 
Se vårens program 2022 

10. Vårprogram 2022 
Nästa föreläsning och möte 1 februari kl. 18:00 måste hållas digitalt då vi inte kommer in i stadshuset 
längre på grund av rädsla för smittspridning av coronavirus-varianter. 

Veronica frågar nästa föreläsare Eva Blidberg om vi får spela in hennes föreläsning och lägga ut den på 
hemsidan. 

Föreläsare därefter, Mikael Fransson kontaktas senare angående detta. 

11. Övriga frågor. Valberedningens arbete? 
Valberedningens utser förslag på medlemmar i styrelsen för kommande år. Lars kontaktar Åke Anderson 
och frågar hur det går och om de har någon intresserad från Nykvarn. Det skulle vara bra om någon som 
är med i gruppen Älgbostads vänner kan vara med i Naturskyddsföreningen Södertälje-Nykvarn som till 
skillnad från den har tales-rätt. 

Naturskyddsföreningen har planerat en kretskonferens lördagen den 29 jan 2022 på Kristinehovs 
Malmgård i Stockholm. Huvudkontoret i Stockholm kontaktas för att få veta om det blir av. 

12. Mötets avslutande. 
Pehr tackade mötesdeltagarna och avslutade mötet. 
 

Vid protokollet: 

 

 

 

 Anne Kawecki 

 

 

 

Justeras:           Lars Ljungdahl  Alenka Jejcic 


